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Sted: VAKTBUA 

TID: TORSDAG 26. august 2021. KL. 18.30 
 

Innkalte: Anders Krogholm, , Nina Ribe, Øivind Løvdal, Hans Melandsø, Truls Bastiansen og 

Jorunn Frederiksen 

 

Meldt forfall: Dag Ingvaldsen og Anne Merete Dahl 

Ikke møtt: Truls Bastiansen 

 

Aanders ønsket velkommen.  

 

1. REFERAT FRA STYREMØTE  05/06– 2021  

                     Godkjent                        

 

2.         EVALUERING AV SOMMER MÅNEDENE. 

a)  Søppelhåndtering 

Etter at Øivind sendte melding til dem som har båtplass i havna og hører til  

på øyene, samt merket de mindre kontainerne med «Privat» har det fungert 

bra i sommer. Anders sendte melding til Færder kommune med forslag  

om å plassere ut kontainere på syd og nord på Burø. Noen reaksjon på dette  

er ikke mottatt. 

                         

3.        KORRESPONDANSE INN/UT 

a) E-post datert 23/7 fra Ola til Øivind hvor han informerer om at 

    han har kjøpt inn en kajakkplating og montert den i bryggeanlegget. 

    E-post datert 2/7 fra Øivind til Ola. Han får beskjed om at den kan monteres, men at 

    styret diskuterer dette på neste styremøte da dette ikke er i henhold til vedtektene. 

b) Øivind har sendt ut informasjon til alle som har plass på søndre pir angående 

     fjerning av søndre pir. 

            c)    Brev fra Færder kommune, datert 26.08.21, vedrørende Kartlegging av ulovlige 

     ferdselhindringer i atrandsonen - Innspill 

    Punkt a)  Ola sendte skriv til Anders med forklaring på hvorfor han trenger 

                 kajakkplattingen. Her går det fram at han trenger den til å ta opp 

                 sanketeinene i hummer sesongen og til å plassere kalesjen når de  

                 er på tur fine sommerdager. Styret diskutere dette og kom fram til  

                 å gi ham dispensasjon fra havnereglementet § 5. Øivind sender brev og  

                 presiserer at tillatelsen kun gjelder for det han søker om.            

   Punkt b) Mandag 13.09-21 starterarbeidet med å fjerne søndre pir. 

   Punkt c)  Brevet tas til orientering. 

 

4. ØKONOMISK OVESIKT PR. 24.08.2021 

Pr. 24.08.21 viser regnskapet inntekt på kr. 724.612,- og driftsutgifter på kr. 

1.029.563,29 

Finansposter (Lån) kr. 78.087,- Resultat før skatt er et merforbruk kr 375.038,29 

 

Jorunn ønsker at prisen for å benytte rampen økes til kr. 105,- eller 110,-.  

Det er så mange som ikke skriver hva vippsen gjelder.   

Styret diskuterte dette og bestemte at gjesteplassavgiften økes til kr. 150,- pr. døgn, 

Dette gjeldende fra 2022 

                              

5. FARTSGRENSE I GRIMESTADSTRANDA 

Nina har kontaktet kommunen om å få sette blomsterkasser i veien, noen respons på 

dett har det ikke blitt. Anne Merete skulle høre med Irene Morgenstierne om å lage 

noen skilter. Dette er ikke gjort,  
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6. MØTEDATOER HØSTEN 

Styremøte torsdag 21.10-21 kl. 18.30 hjemme hos Nina, Østveien 436 B  

Styremøte/med julemiddag torsdag 16.12-21 kl. 18.00 hjemme hos Nina.  

Jorunn og Nina handler inn. 

 
 

 

 

 

             

Neste styremøte: Torsdag 21.10 hjemme hos Nina.  

 
 

Møtet avsluttet kl. 19.50                                               Jorunn Frederiksen 


